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Protokół nr XLIX/22 

z sesji Rady Miejskiej w Bojanowie, która odbyła się  

w dniu 31 sierpnia 2022 roku o godz. 17:00  

w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Bojanowie 

W sesji uczestniczyli: 

 Radni Rady Miejskiej w Bojanowie: 

Jarosław Bartkowiak 

Waldemar Czerwiński 

Renata Jagodzik 

Jan Kubis 

Sebastian Miekisz 

Jan Moryson 

Ilona Pazoła-Szymańska 

Dariusz Stachowiak  

Ewa Szczepaniak 

Tomasz Wałkiewicz   

Bogumiła Woźniak 

Tomasz Woźniczka  

 Burmistrz Bojanowa- Maciej Dubiel 

 Zastępca Burmistrza, Sekretarz- Krzysztof Kurpisz 

 Skarbnik Gminy- Patrycja Kubiak 

 Radca Prawny- Piotr Dubicki 

 Podinspektor- Żaneta Malinowska 

 Teresa Polc 

 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.  

 

Do pkt. 1. Otwarcie sesji oraz stwierdzenie prawomocności obrad. 
 

Otwarcia sesji o godzinie 17:03 dokonał Przewodniczący Rady- Jan Moryson. Po przywitaniu 

wszystkich przybyłych stwierdził, że na 15 ustawowych radnych w sesji uczestniczy 12 

radnych, co stanowi quorum, więc jest ona władna obradować i podejmować prawomocne 

uchwały.  

 

Następnie Przewodniczący Rady zapytał, czy Panie/ Panowie radni zgłaszają wątpliwości  

i uwagi co do trybu i sposobu zwołania dzisiejszej sesji? 

Na powyższe pytanie, żaden z Państwa radnych nie zgłosił zastrzeżeń.  

Do pkt. 2. Przedstawienie porządku obrad XLIX sesji Rady Miejskiej w Bojanowie. 

Pan Jan Moryson poinformował, że otrzymał wniosek od Burmistrza Bojanowa  

o zmianę porządku obrad XLIX sesji Rady Miejskiej w Bojanowie w dniu 31 sierpnia 2022 

roku poprzez wykreślenie projektu uchwały w sprawie: 

1) likwidacji Szkoły Podstawowej im. Jana Brzechwy w Gościejewicach.  

Powyższy wniosek stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  
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Przystąpiono do głosowania za wykreśleniem z porządku obrad XLIX sesji Rady Miejskiej  

w Bojanowie projektu uchwały w sprawie likwidacji Szkoły Podstawowej im. Jana Brzechwy 

w Gościejewicach.  

Wniosek został przegłosowany. Za wykreśleniem projektu uchwały głosowało 12 radnych 

„za”.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Jarosław Bartkowiak, Waldemar Czerwiński, Renata Jagodzik, Jan Kubis, Sebastian Miekisz, 

Jan Moryson, Ilona Pazoła-Szymańska, Dariusz Stachowiak, Ewa Szczepaniak, Tomasz 

Wałkiewicz, Bogumiła Woźniak, Tomasz Woźniczka. 

 

NIEOBECNI: 3 

Alina Broniarz, Beata Bura, Karolina Salamon 

 

Drugie pismo Burmistrza Bojanowa- wniosek o wprowadzenie do porządku obrad XLIX sesji 

Rady Miejskiej w Bojanowie w dniu 31 sierpnia 2022 roku projektu uchwały w sprawie:  

1) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Bojanowo na lata 2022-2032, 

2) zmiany uchwały budżetowej na 2022 rok.  

Powyższy wniosek stanowi załącznik nr 3 do protokołu.  

 

Pan Jan Moryson zarządził głosowanie nad wprowadzeniem do porządku obrad 

wnioskowanych projektów uchwał. Zaproponowano, aby odbyło się to w jednym głosowaniu.  

 

Wniosek został przegłosowany. Za wprowadzeniem do porządku obrad wnioskowanych 

projektów uchwał głosowało 12 radnych „za”. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Jarosław Bartkowiak, Waldemar Czerwiński, Renata Jagodzik, Jan Kubis, Sebastian Miekisz, 

Jan Moryson, Ilona Pazoła-Szymańska, Dariusz Stachowiak, Ewa Szczepaniak, Tomasz 

Wałkiewicz, Bogumiła Woźniak, Tomasz Woźniczka. 

 

NIEOBECNI: 3 

Alina Broniarz, Beata Bura, Karolina Salamon 

 

Więcej zmian nie wniesiono, w związku z powyższym porządek XLIX sesji Rady Miejskiej  

w Bojanowie przedstawia się następująco: 

 

1. Otwarcie sesji oraz stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad XLIX sesji Rady Miejskiej w Bojanowie. 

3. Przyjęcie protokołu Nr XLVIII/22 z sesji, która odbyła się w dniu 10 sierpnia 2022 

roku. 
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4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym.  

5. Sprawozdanie Burmistrza o jego pracach w okresie międzysesyjnym. 

6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmiany Uchwały Nr XXIX/210/21 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 26 marca 

2021 r. w sprawie zamiaru likwidacji Szkoły Podstawowej im. Jana Brzechwy  

w Gościejewicach,  

b) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Bojanowo na lata 2022-2032, 

c) zmiany uchwały budżetowej na 2022 rok. 

7. Interpelacje i zapytania radnych. 

8. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach.  

9. Wolne wnioski i informacje. 

10. Zakończenie. 

 

Do pkt. 3. Przyjęcie protokołu Nr XLVIII/22 z sesji, która odbyła się w dniu 10 sierpnia 

2022 roku. 

 

W związku z tym, iż do protokołu z sesji, która odbyła się w dniu 10 sierpnia 2022 roku nie 

wniesiono żadnych uwag pisemnych i ustnych, Przewodniczący Rady zawnioskował  

o przyjęcie powyższego dokumentu. 

Za propozycją Pana Jana Morysona głosowali wszyscy obecni na sesji radni-12 głosów „za”. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Jarosław Bartkowiak, Waldemar Czerwiński, Renata Jagodzik, Jan Kubis, Sebastian Miekisz, 

Jan Moryson, Ilona Pazoła-Szymańska, Dariusz Stachowiak, Ewa Szczepaniak, Tomasz 

Wałkiewicz, Bogumiła Woźniak, Tomasz Woźniczka. 

 

NIEOBECNI: 3 

Alina Broniarz, Beata Bura, Karolina Salamon 

 

Dot. pkt. 4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych  

w okresie międzysesyjnym. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Bojanowie poinformował zebranych o działaniach 

podejmowanych w okresie międzysesyjnym. Pytań nie było. Informacja stanowi załącznik  

nr 4 do niniejszego protokołu. 

 

Dot. pkt. 5. Sprawozdanie Burmistrza o jego pracach w okresie międzysesyjnym. 

 

Pan Maciej Dubiel przedstawił zebranym informację o wydarzeniach, które miały miejsce  

w okresie międzysesyjnym. Pisemna informacja stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

Następnie Burmistrz Bojanowa poinformował zebranych o wydanych zarządzeniach.  

Informacja stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 

Odnosząc się do przedstawionej reprezentacji, Pan Jarosław Bartkowiak zwrócił się  

z pytaniem odnośnie zapisów notarialnych. 
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Burmistrz Bojanowa poinformował, że zbywane były 24 metry terenu przy blokach  

w okolicach Karolewa. Grunt zakupiła spółka Enea w celu postawienia małego 

transformatora. Kolejne dwa zapisy notarialne zostały podpisane z Krajowym Ośrodkiem 

Wsparcia Rolnictwa Delegatura w Poznaniu, który nieodpłatnie przekazuje ziemię przy 

domkach na osiedlu pod lasem w Zaborowicach oraz tereny w Gościejewicach (dwa wjazdy 

na bloki i ścieżkę, która ma połączyć wioskę). 

 

Więcej pytań do przedstawionych informacji nie było.  

 

Następnie Pan Maciej Dubiel wspólnie z Przewodniczącym Rady podziękowali Pani Teresie 

Polc za współpracę, wręczając na pożegnanie wieloletniej dyrektor list gratulacyjny i bukiet 

kwiatów. 

Pani Teresa Polc podziękowała za zaproszenie sesyjne i miłe słowa. W czerwcu pożegnała się 

ze szkołą: pracownikami, nauczycielami, koleżeństwem, pracownikami niepedagogicznymi, 

obsługą i dziećmi. Trzydzieści osiem lat w szkole: najpierw nauczyciel, później 11 lat 

Wicedyrektor, 11 lat jako Dyrektor szkoły. Kończę pracę w poczuciu dobrze spełnionego 

obowiązku, jaki spoczywa na dyrektorze szkoły. Głównym zadaniem dyrektora jest dbanie  

o szkołę, ale chciałabym, żeby moje dzieciaki wychodząc ze szkoły mogły powiedzieć, że 

dzięki pani od biologii mogły wyjechać na obóz żeglarski, potrafią jeździć na nartach. 

Dziecko zawsze było na pierwszym miejscu, ale poradziłam sobie z innymi rzeczami:  

w okresie reformy w oświacie zintegrowałam dwa duże zespoły nauczycielskie. Pozostawiam 

działania materialne: uruchomienie drugiej bramy wyjazdowej przy budynku na ul. 

Drzymały, przeniesienie dzieci z ul. Drzymały na ul. Lipową, wykucie drugiej bramki, którą 

dzieci mogą wchodzić na teren szkoły. Skierowane zostały słowa podziękowania za pomoc, 

ponieważ bez niej nie byłoby takiej szkoły, jaką mamy teraz. Jest to szkoła bardzo dobrze 

wyposażona, zadbana, zielona. Dziękuję Panu Burmistrzowi, Państwu radnym, Pani Skarbnik, 

Panu Wiceburmistrzowi, Pani Teresie Andrzejewskiej, Gminnemu Centrum, Bibliotece, 

Policji oraz Kierownikowi Gospodarki Komunalnej, który od roku cieszy się na emeryturze. 

Zostawiam szkołę w bardzo dobrych rękach, absolwentce tej szkoły: wiele pomysłów, wiele 

sił, duża pozytywna aura, przyjaciel dzieci- martwi tylko sytuacja naszej ojczyzny, inflacja. 

Dziękuję bardzo.    

 

O godz. 17:29 posiedzenie XLIX sesji opuszcza Pani Teresa Polc.  

 

Do pkt. 6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmiany Uchwały Nr XXIX/210/21 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 26 marca 2021 

r. w sprawie zamiaru likwidacji Szkoły Podstawowej im. Jana Brzechwy  

w Gościejewicach, 

 

Pan Jan Moryson poinformował, że projekt uchwały był przedmiotem obrad Komisji Stałych 

Rady.  

Projekt uchwały przedstawił Pan Maciej Dubiel.  

 

Pytań nie było. Przystąpiono do głosowania. Uchwała została podjęta 10 głosami „za”, przy  

2 głosach „przeciw”.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
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Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Jarosław Bartkowiak, Waldemar Czerwiński, Renata Jagodzik, Jan Kubis, Sebastian Miekisz, 

Jan Moryson, Ilona Pazoła-Szymańska, Dariusz Stachowiak, Tomasz Wałkiewicz, Tomasz 

Woźniczka. 

 

PRZECIW: 2 

Ewa Szczepaniak, Bogumiła Woźniak 

 

NIEOBECNI: 3 

Alina Broniarz, Beata Bura, Karolina Salamon 

 

Uchwała Nr XLIX/349/22 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 31 sierpnia 2022 roku  

w sprawie zmiany Uchwały Nr XXIX/210/21 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 26 marca 

2021 r. w sprawie zamiaru likwidacji Szkoły Podstawowej im. Jana Brzechwy  

w Gościejewicach stanowi załącznik nr 7 do protokołu.  

 

Do pkt. 6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

b) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Bojanowo na lata 2022-2032,  

 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały został omówiony na posiedzeniu 

Komisji Stałych Rady.  

O głos została poproszona Pani Patrycja Kubiak celem przedstawienia projektu uchwały.  

 

Pytań nie było. Przystąpiono do podjęcia uchwały. Uchwała została podjęta 12 głosami „za”.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Jarosław Bartkowiak, Waldemar Czerwiński, Renata Jagodzik, Jan Kubis, Sebastian Miekisz, 

Jan Moryson, Ilona Pazoła-Szymańska, Dariusz Stachowiak, Ewa Szczepaniak, Tomasz 

Wałkiewicz, Bogumiła Woźniak, Tomasz Woźniczka. 

 

NIEOBECNI: 3 

Alina Broniarz, Beata Bura, Karolina Salamon 

 

Uchwała Nr XLIX/350/22 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 31 sierpnia 2022 roku  

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Bojanowo na lata 2022-2032 

stanowi załącznik nr 8 do protokołu.  

 

Do pkt. 6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

c) zmiany uchwały budżetowej na 2022 rok,  

 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały został omówiony na posiedzeniu 

Komisji Stałych Rady.  

Projekt uchwały przedstawiła Pani Patrycja Kubiak.  
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W związku z tym, że pytań nie było, przystąpiono do głosowania. Uchwała została podjęta 

jednogłośnie 12 głosami „za”.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Jarosław Bartkowiak, Waldemar Czerwiński, Renata Jagodzik, Jan Kubis, Sebastian Miekisz, 

Jan Moryson, Ilona Pazoła-Szymańska, Dariusz Stachowiak, Ewa Szczepaniak, Tomasz 

Wałkiewicz, Bogumiła Woźniak, Tomasz Woźniczka. 

 

NIEOBECNI: 3 

Alina Broniarz, Beata Bura, Karolina Salamon 

 

Uchwała Nr XLIX/351/22 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 31 sierpnia 2022 roku  

w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2022 rok stanowi załącznik nr 9 do protokołu.  

 

Dot. pkt. 7. Interpelacje i zapytania radnych.  

 

Nie zgłoszono interpelacji i zapytań w niniejszym punkcie. 

 

Dot. pkt. 8. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach.  

 

W związku z tym, że nie wpłynęła żadna interpelacja i zapytanie na piśmie, Przewodniczący 

Rady przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad. 

 

Dot. pkt. 9. Wolne wnioski i informacje. 

 

Wniosków i pytań nie było.  

 

Do pkt. 10. Zakończenie.  

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej w Bojanowie 

zamknął obrady i zakończył XLIX sesję o godzinie 17:42. 

 

Protokolant      Przewodniczący Rady Miejskiej 

Justyna Wolsztyniak     Jan Moryson 

 


